

## DEBAKO UDALA

### *Iragarkia*

Debako alkateak 2023ko uztailaren 24ko Dekretuaren bitar-tez, hau erabaki du:

«**Lehena.** Iñaki Barriola Otegui Debako Udaleko karrerako funtzionario izendatzea behean azaltzen den plaza jabetzan har-tekiko, plaza horri dagozkion eskubide eta betebehar guztiekin:

— **Lanpostua:** Gizarte langilea.

**Eskala:** Administrazio berezia.

**Azpieskala:** Teknikarien Azpieskala, Erdi Mailako Teknikarien klasekoa.

**Taldea:** A2.

**Bigarrena.** Erabaki hau Gipuzkoako ALDIZKARI OFIZIALEAN ar-gitaratzea.»

Ebazpen hau behin betikoa da eta amaiera ematen dio administrazio bideari. Horren aurka, interesdunek administrazioarekiko auzi-errekursoa aurkez dezakete zuzenean Donostiako Administrazioarekiko Auzietako Epaitegietan, bi hilabeteko epean, ebazpena argitaratu eta hurrengo egunetik aurrera.

Hala ere, interesdunek aukera dute horren aurretik berrazterezko hautazko errekursoa aurkezteko Alkatetzari hilabeteko epean, argitaratzen den egunaren bihamunetik hasita. Hala eginez gero, ezin izango da administrazioarekiko auzi errekursoak aurkeztu berrazterzekoa berariaz ebatzi edo ustezko ezes-pena gertatzen den arte.

Hori guztia bidezkotzat jotzen den beste edozein errekurso jartzearen kalterik gabe.

Deba, 2023ko uztailaren 24a.—Jose Luis Salaberri Iñarra, idaz-karia. (5742)

## AYUNTAMIENTO DE DEBA

### *Anuncio*

La alcaldesa de Deba, mediante Decreto de 24 de julio de 2023, ha dispuesto lo siguiente:

«**Primero.** Nombrar a Iñaki Barriola Otegui funcionaria de carrera del Ayuntamiento de Deba, para ocupar en propiedad la plaza que se indica, con los derechos y deberes inherentes a la misma:

— **Plaza:** Trabajador Social.

**Escala:** Administración especial.

**Subescala:** Subescala Técnica, Clase Técnicos/as Medios/as.

**Grupo:** A2.

**Segundo.** Publicar esta resolución en el BOLETÍN OFICIAL de Gipuzkoa.»

La presente resolución es definitiva y pone fin a la vía administrativa. Contra la misma las personas interesadas podrán interponer directamente recurso contencioso-administrativo ante los Juzgados de lo Contencioso-Administrativo de San Sebastián en el plazo de dos meses a contar desde el día siguiente al de su publicación.

No obstante, las personas interesadas podrán interponer con carácter previo recurso potestativo de reposición ante la Alcaldía, en el plazo de un mes a contar desde el día siguiente al de su publicación. En tal caso, no podrá interponerse recurso contencioso-administrativo hasta que se resuelva expresamente el de reposición o se produzca la desestimación presunta.

Todo ello sin perjuicio de la interposición de cualquier otro recurso que se estime procedente.

Deba, a 24 de julio de 2023.—El secretario, Jose Luis Salaberri Iñarra. (5742)